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Místní zpravodaj pro občany Poběžovicka a nejen pro ně 
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Závist, zášť, zloba, zlomyslnost, 
zlo… Na poslech i na pohled do-
cela obyčejná ryze česká slova. 
Ale co všechno se pod nimi 
skrývá! Někdo je šikovnější v 
oblasti podnikání, někdo měl bo-
haté předky,někomu se vyvedly 
děti. A někdo by chtěl přijít leh-
ko k penězům atd... A hned je tu 
závist a zášť… Zášť přerůstá ve 
zlobu, zloba vede k zlomyslným 
činům. Pomluvy a anonymní do-
pisy, ale i poškozování majetku, 
ať už osobního či obecního. Sta-
čí si prohlédnout příkopy a ně-
která zemědělsky nezpracovaná 
zákoutí kolem Poběžovic. Samo-
zřejmě jde o starou a známou 
písničku - odpadky. Jenže zlo-
myslníkům nestačí ani to.
Pohazují plasty, papíry i nedo-
palky kolem silnice vedoucí i 
osadami. Kradou v chalupách i v 
kostelech. Schválně. Jen aby sa-
mi sobě dokázali, (když už to 
jinak neumí) jací jsou kabrňáci. 
Neplatí na ně žádný režim, ani 
demokracie, ani totalita. Vždyc-
ky si najdou sami před sebou ně-
jakou výmluvu. Co s tím? Kam s 
nimi? Pranýře se neosvědčily,
věznice příliš nepomáhají, navíc 
pravě oni drobní lumpové jsou 
skoro nepolapitelní. Nezbývá 
než se obrnit trpělivostí a nene-
chat se právě těmi většími i men-
ším lumpy, lapky a neplechníky 
otrávit, jíti svou cestou dobra a 
doufat, že když už dobro nevy-
hraje, zůstane to mezi ním a 
zlem alespoň nerozhodné. Na-
štěstí vedle "zet" patří do abece-
dy i "pé": porozumění, pochope-
ní, přejícnost, pomoc a práce.             
                        Marie Špačková 

Důkazem pravdivosti výše uve-
deného článku jsou i dvě rozbitá, 
nově instalovaná okna v uličce 
mezi MKIS a bývalým občerst-
vením „Konibar“. Nějaký ubo-
žák si zde dokazoval svoji vel-
kou „odvahu“, či obří blbost ? 

Zamyšlení 

pokračování na str. 3 

      Letošní 1. ad-
ventní neděle se 
ohlásila 3.12. a s ní 
se do našeho města 
vnesl vánoční čas. 
Tradice vánočního 
stromu nebyla po-
rušena ani letos, a 
tak se místní obča-
né i lidé z okolí 
vydali s dět-mi do 
lampiónového prů-
vodu, který došel 
od nádraží až 
k MKIS, kde pro-
gram pokračoval. 
Po svátečním úvo-
du pí. uč. M. Še-
bestové následova-
lo pásmo, ve kte-
rém vystoupily dě-
ti z MŠ s pí. uč. K. 
Bombalovou a L. 
Pekárovou, dramatický kroužek 
pod mým vedením a pěvecký sbor 
s pí. uč. J. Mentovou a J. Viciano-
vou. Pásmo dramatického kroužku 
zpestřily básně, které si děti na-
psaly samy. Byla to pro ně určitě 
zajímavá zkušenost napsat básně o 
pekle a čertech, o zimě a sněhulá-
cích či o vánočním čase. Všechny 
děti za milé vystoupení obdržely 
sladkou odměnu od našeho města. 
Sváteční slovo s přáním příjem-
ných vánočních svátků pronesl ta-
ké náš starosta Mgr. H. Říha a vy-
zval všechny přítomné, a bylo jich 
opravdu hodně, aby přešli k vá- 
nočnímu stromu, který se vzápětí 

rozzářil a který bude zdobit naše 
náměstí až do 6. ledna 2007. 
      Během programu se mohli 
místní občané občerstvit teplými 
nápoji, o které se postaraly pí. M.
Nechoďdomů a komise pro děti a 
mládež s pí. D. Prajzentovou. 
      Vánoční svícny a věnce vyro-
bila se svými pomocníky - dětmi a 
pí. uč. J. Přerostovou a J.Vicia-
novou -  pí. uč. A. Paulová. Prodej 
zajistili chlapci naší školy - K.
Turčan, P. Rozhon a M. Slavev. 
      Technické zázemí opět zajistil 
náš školník L. Planeta, který je 
vždy ochotný, stejně tak, jako 
ostatní, kteří při konání různých 

akcí pomáhají. 
       Přesto, že počasí nebylo příliš 
zimní, věřím, že se naši občané 
vraceli do svých domovů spokoje-
ni a že si kousek té vánoční nálady 
nesli s sebou.  

                                                                            
Mgr. Hana Teplá 

 
 
Spokojené a klidné prožití 
vánočních svátků 
a šťastný rok 2006 v plné 
síle a zdraví 
 

Vám přejí učitelé  
a žáci naší školy a SRPDŠ 

Vánoční čas 

Na závěr roku dochází tradičně 
k setkání členů kurzu českého a 

německého jazyka z města Pobě-
žovice a  Waldmünchen, kteří jsou 

již několik let dobrými přáteli a 
vídají se na společných setkáních 
během roku častěji. 
 V letošním roce jsme se rozhodli 
pro obě strany hranice a rozdělili 
tak závěrečné posezení na dva ve-
čery.  
 Ten první, 29.11., byl zaměřen 
prakticky – každý z nás prověřil 
svou zručnost  - ve zdobení per-
níčků a v ubrouskové technice 
prováděné na dárkovou krabičku 
nebo na dlaždičku. Nechyběla ani 
ukázka malby na sklo. Práce  byla 
rozdělena do skupinek, neboť 
v počtu 30 účastníků nebylo mož-
né dělat vše najednou. Ubrousko-
vé techniky se ujala jako vedoucí 
Alena Tauchmannová. Vše nej-
dříve důkladně vysvětlila a prak-
ticky  předvedla a pak už jen sle-
dovala práci ostatních, která se 
skutečně dařila. Nechyběly při ní 
překvapivě ani zdatné ruce mužů. 
Výstavka hotových výrobků byla 

Zdobení perníčků a ubrousková technika zaujaly 



 

Budova čp. 50 je právě obepnuta 
lešením, ale bohužel to není finále 
stavby, kdy by se dokončovala fa-
sáda. Pracuje se zatím na sejmutí 
starého a konstrukci nového kro-
vu, aby bylo možno celý objekt 
zabezpečit proti dešťové vodě, 
která na něm doposud nadělala 
značné škody.  

Akce kanalizace pokračuje poměr-
ně rychlým tempem, v Dobrohos-
tově ulici a v sídlišti Budovatelů. 
Práce byly zahájeny i ve Slovan-
ské ulici. Přesuny materiálu a 
techniky s sebou přináší bohužel i 
rozježděné trávníky a bláto… 

Pracovníci Služeb města Poběžo-
vice v minulém týdnu vyhrabali 
a vyklidili prostor mezi fotbalo-
vým hřištěm a silem ZZN, v Ná-
dražní ulici. Tento kout po dlou-
hé době konečně „prokoukl.“ 
Mělo by zde dojít k opravě oplo-
cení a dalším terénním úpravám. 
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Aktuálně Aktuálně 
ve městě.ve městě.  

Výběr z usnesení z 2. zasedání ZM Poběžovice ze dne 30.11.2006.  
• ZM schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Poběžovice, který bude platit pro volební období 2006-2010. 
• ZM ukládá místostarostovi připravit zprávu o stavu hospodaření města k 30.11.2006 na další jednání ZM s 

tím, že podrobnější výtah z účetní závěrky města, bude zastupitelům předkládán čtvrtletně. 
• ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 808/3, o výměře 91 m2 a 383/4, o výměře 170 m2, vše dle KN, v k.ú. 

Šitboř, panu Miroslavu Kabourkovi, Budovatelů 387, Poběžovice, za cenu 40.-Kč/m2. 
• ZM schvaluje prodej pozemků p.č. 195/2, o výměře 109 m2 a p.č. 789/18, o výměře 31 m2, vše dle KN, v k.

ú. Šitboř, Dagmar a Pavlu Vrbovým, bytem Šitboř 30, Poběžovice, za cenu 40.-Kč/m2. 
• ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 195/1, o výměře 300 m2, dle KN, v k.ú. Šitboř, manželům Jaroslavě a 

Karlu Šmétkovým, bytem Palackého 205, Domažlice, za cenu 40.– Kč/m2. 
• ZM schvaluje prodej pozemků p.č. 383/3, o výměře 62 m2 a p.č. 196/2, o výměře 35 m2, vše dle KN, v k.ú 

Šitboř, p. Evě Šmídové, bytem Lamačova 827/15, Plzeň, za cenu 40.– Kč/m2. 
• ZM schvaluje koupi pozemku p.č. 879, o výměře 29 m2, dle KN, v k.ú. Šitboř, od vlastníka, pí. Dagmar Vr-

bové, bytem Šitboř 30, Poběžovice, za cenu 40.– Kč/m2. 
• ZM schvaluje prodej částí pozemků p.č. 307 a 923/2 (dle nového geometrického plánu pozemek p.č. 923/3), o 

výměře 92 m2, dle KN, v k.ú. Poběžovice, bratrům Jaroslavu Pechovi, bytem  Zelenky-Hajského 14, č.p. 
1516, 130 00  Praha 3 - Žižkov, a Františku Pechovi, bytem Mostecká 2020/12, 436 01  Horní Litvínov, za 
cenu 50.-Kč/m2. 

• ZM schvaluje prodej části pozemku p.č. 759/4, o výměře 872 m2, dle KN, v k.ú. Poběžovice, p. Jiřímu Ti-
cháčkovi, bytem Smetanova 328, Poběžovice, za cenu 175.– Kč/m2. 

• ZM schvaluje prodej části pozemku p.č. 759/29, o výměře 99 m2, dle KN, v k.ú. Poběžovice, paní Nataliyi 
Toshcheva, bytem Smolov č.p. 3, 345 25 Bělá nad Radbuzou, za cenu 175.– Kč/m2. 

• ZM ukládá starostovi prověřit aktuálnost smlouvy o smlouvě budoucí kupní, uzavřenou s p. Markem Hiklem 
na odkup pozemků a do příštího jednání ZM předložit řešení dosud neuzavřených převodů městských pozem. 

• ZM ustavuje Finanční výbor Zastupitelstva města Poběžovice v tomto složení: Pavel Veselák - předseda, Ing. 
Zdeněk Bělohlav, Dagmar Němcová, JUDr. Josef Lipenský - členové. 

• ZM ustavuje Kontrolní výbor Zastupitelstva města Poběžovice v tomto složení: Josef Jansa - předseda, Ing. 
Zdeněk Fišer, Marie Nechoďdomů, Jaroslav Hranička, Milan Bláha - členové. 

• ZM pověřuje Mgr. Hynka Říhu, starostu města, zastupováním města Poběžovice v dobrovolném svazku ob-
cí „Sdružení obcí Český les.“ 

Výběr z usnesení ze 4. zasedání RM Poběžovice ze dne 7.12.2006.  
• RM bere na vědomí informaci vedoucí sociálního odboru MěÚ Poběžovice, pí. Šlajsové, o změnách v sociál-

ní oblasti od 1.1.2007 s tím, že na příštím zasedání RM projedná a schválí nový ceník sociálních služeb. 
• RM bere na vědomí informaci vedoucí sociálního odboru MěÚ Poběžovice, pí. Šlajsové o komunitním pláno-

vání a souhlasí, aby zajistila zvláštního zástupce opatrovníka pro pí. Sychrovou, ve věci uzavření smlouvy na 
poskytování sociálních služeb s městem Poběžovice. 

• RM pověřuje starostu vypořádáním vlastnických vtahů k veškerému historickému majetku obce Ohnišťovice, 
aby bylo možno správně rozhodnout o žádosti Ing. Petra Kosaře o odkoupení pozemků p.č. 1436, p.č. 1437/1, 
p.č. 97/1 a  p.č. 92/1, vše v k.ú. Ohnišťovice. 

• RM ukládá vedoucímu MKIS Poběžovice, Bc. Látkovi, předložit RM stručný ekonomický rozbor kulturní 
akce Poběžovické pouťové slavnosti 2006, nejpozději do 31.12.2006. 

• RM pověřuje starostu, aby jménem města požádal odpovědné zástupce Českých drah, o sdělení podmínek 
převodu majetku ČD, na území města Poběžovice. 

• RM ukládá starostovi vyzvat vlastníky pozemků v k.ú. Ohnišťovice, na kterých se nachází odkryté kanalizač-
ní šachty, aby tyto neprodleně zabezpečili proti případnému úrazu. 

• RM ustavila Komisi pro mládež a sport Rady města Poběžovice v tomto složení: Dana Prajzentová - předse-
da, Lenka Pekárová, Mgr. Olga Kociánová, Markéta Martínková - členové. 

• RM ustavila Komisi pro kulturu a cestovní ruch Rady města Poběžovice v tomto složení: Alena Tauchmanno-
vá - předseda, Romana Adamcová, Mgr. Miroslava Šebestová, Mgr. Marie Špačková, Alena Řepová -
členové. 

• RM ukládá tajemníkovi, zajistit opravu oplocení kolem objektu Mateřské školy v Poběžovicích do 31.1.2007. 
• RM bere na vědomí oznámení Mateřské školy v Poběžovicích, o uzavření objektu v době vánočních svátků, 

od 27.12. do 29.12.2006, kdy není do školy přihlášeno žádné dítě. 
• RM bere na vědomí žádost o ukončení nájemní smlouvy na pozemek p.č. 264/2 v k.ú. Poběžovice, k 

31.12.2006, kterou podala pí. Jana Martínková, Budovatelů 388, Poběžovice a v souladu s žádostí o jeho další 
pronájem, podanou současnou spoluuživatelkou, pí. Janou Kadeřábkovou, Budovatelů 388, Poběžovice, sou-
hlasí s uzavřením nové nájemní smlouvy od 1.1.2007, s touto žadatelkou. 

• RM pověřuje místostarostu a Ing. Lindovou vypracováním návrhu úpravy skládky Sedlec, v souladu s plat-
ným projektem, jeho předložením RM do 31.1.2007 a zajištěním realizace celkové úpravy skládky do 
30.6.2007. 

• RM souhlasí s úhradou cestovních nákladů za autobus, kterým pojedou školní děti, které se aktivně zúčastnily 
akce STONOŽKA, za odměnu do Prahy. 

• RM schvaluje dodatek č. 3 ke smlouvě č. 1/01/2003, se Západočeskými komunálními službami, o nakládání 
komunálním odpadem, ve kterém se stanovuje částka pro rok 2007, na 7.400.-Kč za jeden svozový den. 

• RM nesouhlasí s poskytnutím příspěvku Centru zdravotně postižených v Domažlicích. 
• RM nesouhlasí s poskytnutím příspěvku Svazu neslyšících a nedoslýchavých ČR, regionální organizace Do-

mažlice. 
• RM schvaluje pronájem přízemních prostor v budově čp. 55 na nám. Míru v Poběžovicích, žadatelce Draho-

míře Pelikánové, Budovatelů 385, Poběžovice, k prodejní činnosti. 

Výběr z usnesení z 5. zasedání RM Poběžovice ze dne 12.12.2006. 
• RM souhlasí s návrhem starosty na případné mimosoudní vyrovnání s DSP Domažlice, ve věci soudní žaloby 

o neuhrazené nájemné, za užívání objektu čp. 190, v Masarykově ulici v Poběžovicích. 
• RM schvaluje vnitřní směrnici č. 01/06, ceník pečovatelských služeb, s platností od 1.1.2007. 
• RM schvaluje výplatu odměny ředitelce Mateřské školy Poběžovice, za rok 2006. 
• RM souhlasí s instalací dvou plakátovacích ploch ve městě s tím, že náklady budou zařazeny do návrhu roz-

počtu MKIS na rok 2007, návrh plakátovacích ploch a jejich výrobu zajistí vedoucí MKIS, Bc. Látka. 
• RM bere na vědomí informaci o stavu zpracování Studie proveditelnosti poběžovického zámku a ukládá sta-

rostovi předložit dodatek k uzavřené smlouvě na její zpracování, ve kterém bude město vyloučeno z odpověd-
nosti v případě neakceptování projektu ze strany MMR a povinnosti vrátit poskytnutou dotaci. 

• RM doporučuje Zastupitelstvu města Poběžovice schválit Smlouvu o složení jistiny, se Svazkem obcí Mikro-
region Radbuza, na úhradu splátek jistin a úroku z poskytnutého úvěru, na akci Kanalizace - Čistá Radbuza s 
tím, že město složí na společný účet částku 221.400.-Kč. 

• RM navrhuje Zastupitelstvu města Poběžovice, pro rok 2007 navýšit cenu vodného o 2,50 Kč/m3 bez DPH a 
cenu stočného o 2,50 Kč/m3 bez DPH. 

• RM navrhuje Zastupitelstvu města Poběžovice, pro rok 2007 nezvyšovat místní poplatek za svoz a likvidaci 
komunálního odpadu a ponechat jej v současné výši 480.-Kč/osobu. 

• RM schvaluje materiálovou spoluúčast města na úpravě chodníku, přiléhajícího k budově čp. 67 na nám. Míru 
s tím, že vlastník objektu uhradí veškeré provedené práce. 
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KINO  V  LEDNU 

UPOZORNĚNÍ 
Městský úřad 
Poběžovice 

bude ve dnech 
27.12. - 29.12. 

2006 
pro veřejnost  

UZAVŘEN 

pokračování ze str. 1. 
toho důkazem a každý si odnášel 
domů několik vlastnoručních za-
jímavých dárečků. 
Ze zdobení perníčků, jež jsme 
předem upekli doma, abychom se 
příliš nezdržovali, měla většina, 
tentokrát i žen, obavu. Avšak po 
krátkém pozorování těch, co už 
mají tuto činnost v malíčku, se 
odhodlaně pustili do umělecké 
tvořivosti  vedle žen i muži. Ob-
čas bylo třeba se posilnit nepove-

deným perníčkem, ale to patří za 
odměnu také k práci. S receptem 
v ruce, se vzorky na obrázku, ale i 
na vlastních výrobcích, jsme se i 
tohoto úkolu zhostili výborně. Za-
pomněli jsme i na to, že nám lec-
cos z toho druhého jazyka ještě 
nejde, a vhodně, často s pomocí 
toho druhého jsme si rychle pora-
dili. Vzájemná řeč přinesla více 
ze života těch ostatních. Na to 
máme v průběhu výuky málokdy 

čas. 
Těšíme se na opravdu předvánoč-
ní posezení s trochou kultury 
v provedení pěveckého sboru ZŠ 
Poběžovice a samozřejmě s do-
brým jídlem, které nám určitě do-
dá potřebnou energii. 
Tentokrát se sejdeme v pizzerii 
VENEZIA u nás doma  v Pobě-
žovicích. Snad se nám i tento ve-
čer vydaří. 
           Mgr. Miroslava  Šebestová 

VÁNOČNÍ TURNAJ VE   
STOLNÍM TENISU. 

 

Oddíl stolního tenisu  zve občany Poběžovic na tradiční Vánoční turnaj  

   který se koná dne 26.12.2006 v tělocvičně ZŠ.                                 
Začátek: v  9.00 hodin. 

Prezentace: 8.45, startovné: 50.- Kč. 
 

Hrací systém bude určen před začátkem turnaje pod-
le počtu přihlášených hráčů. 

 

Občerstvení a ceny pro účastníky zajištěny!! 

Poděkování 
Děkuji vedoucímu MKIS  
Poběžovice, p. Látkovi,  

za překrásný předvánoční  
koncert, plný vánočních koled, 
písní a starých zvyků, které v 

místním kině předvedli členové 
Postřekovského a Klenečského 
souboru v neděli 14.12.2006. 

Jaroslava Sokolová 

Přání 
Šťastné a veselé Vánoce, hodně 
zdraví a spokojenosti do roku 

2007, všem členům  
ZO SPCCH Poběžovice přeje 

Jaroslava Sokolová 

Kulturní akce v prosinci 
V neděli 3. pro-
since se v kině 
uskutečnil ad-
ventní koncert. 
Pozvání přijala 
skupina Vysoká 
tráva a Singtet 
z Horšovského 

Týna. Asi hodinový program ob-
sahoval samozřejmě písně vánoč-

ní, gospely a jiné písně. 
Další adventní koncert se uskuteč-
nil v neděli 17. prosince. Tento-
krát zahrál a zazpíval Postřekov-
ský národopisný soubor a Haltra-
van. Program zahrnoval chodské 
vánoční zvyky a koledy a přiblížil 
všem návštěvníkům období od Sv. 
Cecílie do Tří králů. 
Za nádhernou výzdobu kina patří 
poděkování Elišce Váňové. 

Sport  
V 6. dvoukole zajížděli Poběžo-
vičtí stolní tenisté do Staňkova a 
Holýšova. V dopolední zápase si 
nejprve „Áčko“ hladce poradilo 
s mužstvem Staňkova výsledkem 
15:3 a v důležitém odpoledním 
zápase zvítězilo 10:8 v Holýšově 
a upevnilo si tak 1. místo 
v okresním přeboru s náskokem 2 
bodů před Kdyní a Milavčemi. 

Další důležitý zápas se odehraje 
právě proti Kdyni v sobotu 27. 
ledna v Poběžovicích. 
„Béčko“ v prvním zápase podleh-
lo Holýšovu 3:15 a ve druhém re-
mizovalo 9:9 ve Staňkově. Tento 
zápas ještě řeší STK a je pravdě-
podobné, že výsledek bude 10:8 
ve prospěch Poběžovic.  
Každopádně jsou podzimní vý-
sledky „Béčka“  velmi příjemným 
překvapením!                     J.Látka 

Memoriál Josefa BUFKY a Jana DUFFKA 
 

Oddíl stolního tenisu SK Poběžovice pořádá dne 13.1.2007  VI. ročník memoriálu 

Josefa Bufky a Jana Duffka ve stolním tenisu. 
Funkcionáři  turnaje                    Propozice turnaje. 

 

Ředitel turnaje:         Jindřich Vogeltanz              Místo konání:            tělocvična ZŠ Poběžovice 
 

Prezentace:               do 8.45 hod.                       Vrchní rozhodčí:      Miroslav Duffek 
 

Zahájení:                  9.00 hod.                             Rozhodčí u stolu:     Jan Látka 
Startovné:                 100.- Kč za osobu                                                Ladislav Kotlan 
Hrací systém:            dvouhry                                                               Václav Kuneš 
                                                                                                           Václav Vogeltanz                 
Hraje se dle platných pravidel stolního tenisu. Zúčastnit se mohou hráči hrající soutěže  OS II, OS I 
a okresního přeboru. 

        Tento turnaj bude spolufinancován z prostředků EU. 
Občerstvení zajištěno, pro vítěze jsou připraveny hodnotné ceny. 

PF 2007 
 

  

Všechno, co si  
sami přejete a co 

si zasloužíte, 
Vám do roku 
2007 upřímně 

přejí zaměstnanci 
Městského úřadu  

Poběžovice 

5.1.     STORMBREAKER 
19,30  akční film SRN/USA/
Anglie, přístupný, 93 minut, 
české titulky. 

 
12.1.   POTOMCI LIDÍ 
19,30  sci-fi USA, přístupný od 
15 let, 109 minut, české titulky. 
 
19.1.   ZAJATCI MLHY 
19,30  válečné drama Rusko, 
přístupný od 12 let, 104 minut, 
české titulky. 
 
26.1.   SKRYTÁ IDENTITA 
19,30  akční, USA, přístupný 
od 12 let, 152 minut, české ti-
tulky. 

Připravujeme 
na únor 2007 

2.2.—Hezké chvilky bez 
záruky (ČR) 

9.2.—Lovecká sezona 
(USA) 

16.2.—Parfém: Příběh 
vraha (Šp., Něm., Fr.) 

23.2.—Odsouzeni zemřít 
(Něm.) 
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Trochu zábavy na konec roku 2006 

Vzpomínka 
Dne 7.1.2007 uplyne čtvrtý 
smutný rok, kdy nás navždy 

opustil  
pan 

Štěpán Krutina  
z Poběžovic. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kdo ho znal vzpomene, 

kdo měl rád nezapomene. 
 

Za tichou vzpomínku děkují 
manželka Věra,  

synové  
Václav a Jan s rodinami. 

POBĚŽOVICKO – vydává Městský úřad Poběžovice, nám. Míru 47, tel. 379 497 281, fax 379 497 211, e-mail: mupobezovice@arcom.cz 
http://www.pobezovice.cz * Redaktor Vojtěch Kotlan * Vydavatel si vyhrazuje právo na jazykovou úpravu. Názory vydavatele se nemusí vždy  

shodovat s názory autorů jednotlivých příspěvků. * Tisk: Městský úřad Poběžovice – náklad 700 výtisků.   *  ZDARMA  *    
Uzávěrka příštího čísla je 22. ledna 2007                                                                                                                     Reg. číslo   MK ČR E11530

Nález horského kola 
Dne 6.12.2006 předali 
policisté z místního od-
dělení Policie ČR na 
MěÚ Poběžovice, horské 
kolo, které bylo nalezeno 
před penzionem Katka a 
dosud se nepodařilo zjis-
tit jeho vlastníka. Pokud 
někdo postrádá toto ko-
lo, ať se obrátí na za-
městnance MěÚ Poběžo-
vice, kde je uloženo. 

Hodí se Žižkova ulice do Pobě-
žovic? Těžko říct. V době husit-
ských válek patřily Poběžovice 
katolickému pánovi Bohuslavu z 
Horšova. Ten se Žižkou nechtěl 
nic mít. Naopak zůstal věrný 
největšímu Žižkovu nepříteli, 
císaři Zikmundovi. A císař právě 
v roce smrti slavného husitského 
vojevůdce, L.P. 1424, na Bohu-
slavovu žádost povýšil ves Po-

běžovice na městečko. O pobě-
žovických husitech není nic zná-
mo, zato ti z královského města 
Domažlic vyplenili pivoňský 
klášter a na Starém Herštejně 
upálili na dvacet katolíků. Ale 
Žižka je národním hrdinou už od 
dob Palackého. A každý národ 
hrdiny potřebuje, byť třeba začí-
nali i jako lapkové.                 
                                              MŠ 

Z historie města  
Poběžovic  

aneb Žižkova ulice  

zve poběžovickou veřejnost na seriál přednášek a besed o historii Poběžovicka.  
 

Místo konání :  
„Nekuřácká jídelna“ v 1. patře restaurace „U Dušana“, vždy v pondělí od 18 hodin.    
  

V průběhu 1. čtvrtletí 2007 se uskuteční: 
 

Pondělí 8. ledna 2007, v 18 hodin : Přednáška (s besedou) Marie Špačkové : Jiřík z Poděbrad kont-
ra Dobrohost, aneb jak se z Poběžovic stal Ronšperk (vznik města). 
 

Pondělí 22. ledna 2007, 18 hodin : Josef Böhm : Beseda nad starými fotografiemi pohlednicemi  
z Poběžovic  (1. část)                  
 

Pondělí 5. února 2007, 18 hodin : Přednáška (s besedou) Marie Špačkové : Významné ženy 
v dějinách Poběžovic 
 

Pondělí 19. února 2007, 18 hodin : Přednáška (s besedou) Karla Špačka : Historie pošty, a nejen 
poběžovické. 
 

Pondělí 5. března 2007, 18 hodin : Přednáška (s besedou) Marie Špačkové : 
Poběžovicko v meziválečném období (1. republiky). 
 

Pondělí 19. března 2007, 18 hodin : Josef Böhm : Beseda nad starými fotografie-
mi pohlednicemi  z Poběžovic  (2. část)                  
 
Zveme nejširší veřejnost na uvedené akce.  Vstup volný.  

Občanské sdružení DOBROHOST – POBĚŽOVICE  

      Histo- 

    rie 
   Pobě- 

    žovic. 
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